
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 7. november 2017 kl. 19.00 

 

Fraværende: Kathe og Svend Aage. 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 3. oktober 2017 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og tilrettes. 

 

2. 

Bentes bunke. Vi har fået tilbud om fibernet fra Aura. Ingen besparelse i forhold til vores nuværende aftale. 

I tidligere vintre har der nogle steder været problemer med at salte og rydde sne tilfredsstillende. Årsagerne 

har været parkerede biler i vejsiderne og ringe plads til vores maskine på stierne (nedhængende træer eller 

hække der ikke er klippet på ydersiden). Bestyrelsen henstiller til, at beboerne tager hensyn og sørger for at 

skabe plads til vores snerydningsmandskab, til glæde for os alle. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Niels har indhentet tilbud på fjernelse af vejhække i etape 8, og etablering af 16 

vejtræer, såning af græs og bortkørsel af affaldet. Bestyrelsen godkendte tilbuddet og Niels igangsætter. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter omdelte kvartalsregnskab og gennemgik det. Det ser fornuftigt ud.  

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Svend Aage fraværende. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. John arbejder på verserende sager. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Etape 15 er blevet asfalteret i denne uge. Vores 

regnvandsbrønde oprenses i nær fremtid og 2 defekte dæksler på Pilegårdsvej udskiftes.  

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Der er stadig ikke nyt i sagen om opmærkning af p-

pladser på Bavnegårdsvej. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Kathe fraværende. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. De to steder, hvor der er fjernet vejhæk (i etape 2 og 9) er bedene blevet 

ryddet og der er sået græs. Begge steder er græsset i god vækst. Kommunen har fjernet hække mellem fortov 

og cykelsti på de offentlige stier. Det er ikke udført tilfredsstillende, og Mogens eller Jørn tager kontakt til 

kommunen, hvis de ikke gør arbejdet færdigt. Mogens og Jørn har haft gennemgang af fjernvarmearbejdet 

med entreprenøren, i etape 5 og 7. Der vil blive renoveret fliser på 2 gæsteparkeringspladser i etape 7. 

Aarhus kommune har renset deres regnvandsriste på de offentlige stier i vores område. 

 

11. 

Eventuelt. Julekomsammen d. 5. december 2017 kl. 17.00. Bestyrelsesmøder i 1. halvår 2018 afholdes:  

2. januar, 6. februar, 6. marts, 3. april, 1. maj og 5. juni. Alle dage kl. 19.00. Bestyrelsen overvejer at 

indkøbe og sætte et nyt skilt, der henviser til vores bygning på Kunnerupvej.  

 

Referent: Bente Jensen 


